

## 裘錦秋中學(屯門)家長教師會

Ju Ching Chu Secondary School(Tuen Mun)

Parent-teacher Association

28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, N.T.,Hong Kong. Tel.: (852) 24611555 Fax: (852) 24646161

23-25/PTA017

## 親子旅行日行程投票

2023-2025 年度 第二十屆(第二年度) 家長教師會委員會

家長教師會主席: 周秀玲女士

第一副主席兼宣傳: 鍾海燕女士

第二副主席: 張錦添副校長

第三副主席兼總務: 劉美英女士

第四副主席兼康樂: 楊雅鈞女士 李靜儀主任

秘書: 張健莉女士 廖禧瀅老師

司庫: 梁婉兒女士 廖禧瀅老師

顧問: 陳月平校長 本會將於 5 月 10 日 (星期六)舉辦家教會親子旅行,藉此增進家長與學生的感情,並促進家校合作。是次旅行日的行程由本校中四及中五級修讀旅款科學生設計,並由學生擔任導遊,讓學生實踐課堂所學。現誠意邀請家長投票選擇當天的旅行路線。每組家庭可最多選三個不同的路線,票數最高者將定為親

親子旅行日的路線如下:

子旅行日的首選旅行路線。

敬啟者:

死了 孤们 口的 好欢 一.						
	行程					
路線一	(1)合味道紀念館、(2)嘉頓餐廳、(3)參觀嘉頓廠房					
尋味之旅						
路線二	(1)乘坐渡輪往長洲、(2)張保仔洞、(3)長洲戲院多					
長洲歷史文化之旅	元文化園區、(4)乘坐渡輪回中環渡輪碼頭					
路線三	(1) 早茶(香港老字號:翠園)、(2) 西貢麥理浩徑(遠足:					
西貢麥理浩徑之旅	萬宜水庫、破邊洲、浪茄灣)約2.5小時、(3)乘坐快艇回					
	西貢公眾碼頭、(4)西貢海鮮街(品嘗海鮮大餐)					
路線四	(1) 山頂纜車往太平山山頂、(2) 山頂凌霄閣、山頂廣					
維港兩岸美景之旅	場、香港杜莎夫人蠟像館、(3)午餐(添好運點心專門店)、					
	(4)香港摩天輪、(5)乘坐天星小輪往尖沙咀、(6)星					
	光大道					
路線五	(1) 馬料水碼頭乘船往塔門、(2) 塔門海傍街、(3) 午					
塔門之旅	餐 (海傍街餐廳)、(4) 天后古廟、山頂觀海亭、大草坪					
	及疊石、(5) 乘船回馬料水碼頭					

是次活動具學習意義,請各位家長踴躍投票,共同參與家教會親子旅行日的行程規劃。有興趣家長請於3月31日或以前回覆本通告,以便學校作出安排。行 程 介 紹 連 結

( https://jcctmeduhk-my.sharepoint.com/:f:/g/personal/cklo\_jcctm\_edu\_hk/EvXkcy0-84JOpu6Kb6-ZwI4B7QCZE9jfVfacUdD6Z\_b9Xw?e=UI9QsX)。如有查詢,請聯絡廖禧瀅老師、張錦添副校長或致電 2461 1555(代轉)與本人聯絡。

裘錦秋中學(屯門) 第二十屆家長教師會主席

> 居养稅 謹啟 (周秀玲)

二零二五年三月二十五日

## PTA Circular 2023-2025/PTA017

## **Voting for the Itinerary of the Parent-Child Trip**

Dear Parents.

To enhance the relationship between parents and students and promote home-school cooperation, the PTA will organize a Parent-Child trip on 10 May 2025. The itinerary for the trip has been designed by students studying Tourism and Hospitality Studies in Form 4 and Form 5 of our school. The students will also serve as tour guides, allowing them to apply what they have learned in the classroom. We sincerely invite parents to vote for their preferred travel route on that day. Each family can choose three different routes, and the route with the highest number of votes will be selected as the itinerary for the Parent-Child trip.

The routes are as follows:

	Itinerary				
Route 1	(1) Cup Noodles Museum Hong Kong, (2) Garden Restaurant, (3) Plant visit of the Garden				
	Company				
Route 2	(1) Ferry to Cheung Chau, (2) Cheung Po Tsai Cave, (3) Cheung Chau Cinema Multicultural				
	Park, (4) Ferry to Central Ferry Pier				
Route 3	(1) Yum Cha (Jade Garden), (2) MacLehose Trail, Sai Kung (Hiking: High Island Reservoir,				
	Po Pin Chau, Long Ke Wan) about 2.5 hr, (3) Speedboat to Sai Kung Public Pier, (4) Sai				
	Kung Seafood Street (Lunch)				
Route 4	(1) Peak Tram to the Peak, (2) The Peak Tower, Peak Galleria, Madame Tussauds Hong				
	Kong, (3) Lunch (Tim Ho Wan Dim Sum Specialist), (4) Hong Kong Observation Wheel,				
	(5) The Star Ferry to Tsim Sha Tsui, (6) the Avenue of Stars				
Route 5	(1) Ferry to Tap Mun, (2) Tap Mun Hoi Pong Street, (3) Lunch(Tap Mun restaurant), (4)				
	Tin Hau Temple, Hilltop Pavilion and Balanced Rock, (5) Ferry to Ma Liu Shui Ferry Pier				

This activity holds educational significance, so we encourage all parents to actively vote and participate in planning the itinerary for the Parent-Child trip. Parents who are interested should reply to this notice on or before March 31, 2025, so that the school can make arrangements. Itinerary introduction

( <a href="https://jcctmeduhk-my.sharepoint.com/:f:/g/personal/cklo\_jcctm\_edu\_hk/EvXkcy0-84JOpu6Kb6-ZwI4">https://jcctmeduhk-my.sharepoint.com/:f:/g/personal/cklo\_jcctm\_edu\_hk/EvXkcy0-84JOpu6Kb6-ZwI4</a> B7QCZE9jfVfacUdD6Z b9Xw?e=UI9QsX) . Should you have any enquiries, please contact Ms. Lio Hei Ieng, VP Mr. Cheung Kam Tim or me on 2461 1555 (extension).

Yours faithfully,

Zhou Xiuling Chairperson March 25, 2025